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 תכנית מתאר כוללנית 

של  ביום שלישי האחרון התקיימה "יריית הפתיחה" לתכנית מתאר הכוללנית
מגדירה את התכנון הכולל זו . זהו צעד משמעותי למועצה שכן תכנית העמק

מפורט של שטחי השיפוט בתחומי המועצה, ובה בעת מהווה בסיס לתכנון 
 תאמורה לקבוע מסגרת סטטוטורי, הנגזר ממנה. התכנית לה חשיבות רבה

 שנים הבאות. 21 -ל תותכנוני
מטרת העל של התכנית הינה לגבש מדיניות תכנון ולקבוע את המתווה 

פי חזון המועצה בראייה אזורית תכנונית. גיבוש המדיניות ייעשה  התכנוני על
מועצה, נציגי מינהל התכנון, צוות תכנון בשיתוף עם נציגי היישובים, מטה ה

מקצועי, ונציגי משרדי הממשלה השונים. במסגרת התכנית יוזמנו תושבים, 
יוצאת מנקודת הנחה כי לכל ישוב יש ה ארגונים, קבוצות ובעלי עניין המעוניינים להשתתף בתהליך הכנת תכנית המתאר

ענה תכנוני לכל יישוב ויישוב. אנו נרגשים לקראת המשך העבודה סיפור וצרכים ייחודים משלו, ועל כן מטרתה היא לתת מ
 על תכנית המתאר הכוללנית שצפויה להימשך כשנה וחצי.

 
 

 יום הוותיק 
בגיל עוז חוגגים יום  ,יום האזרח הוותיק נחגג בחודש נובמבר בכל הארץ

 בכל שנה ביעד אחר. ,שמח זה בטיולים
יבוס אחד לאזור חוף הכרמל, וטיול אוטובוסים ומינ 9השנה יצאו מגיל עוז 

 מונגש אחד יצא לעמק הירדן.
זהו יום חג אמיתי בו יוצאים מאות מוותיקי העמק לתור את הארץ ולאהוב 
אותה דרך הרגלים. השנה התקיימו הטיולים באזור חוף הכרמל והסביבה. היו 
שנסעו לאום אל פחם ושמעו על העיר המיוחדת, היו שטיילו במספר מקומות 

קרו בעין כרמל ובעין הוד, חובבי יוואדי ערה וחזרו נפעמים. שוחרי האומנות בב
השירה טיילו בבנימינה ושרו שירי אהוד מנור, היה טיול לאורך חוף הבונים והיו 

ארוחת צהרים חגיגית בגבעת כינוס מסכם, ברכות ול םכול אספוקרו בשוני ובשפיה, בחפציבה ועוד ועוד. לבסוף התישב
 המשתתפים התרגשו ומאוד נהנו מהיום המיוחד. ד.חיים איחו

 
 

 הרשת נפגשת 
בתחילת השבוע נערך מפגש מרגש של רשת אנשי העשייה האזורית, שקמה 

 לפני כשנה כיוזמה מהשטח. 
נתנו ברכה מלאת ו -כי נווא ז'קי לוי -ראשי הרשויות  נוהצטרפ מפגשל

 פעולה אזוריים. השראה לדרך צלחה ומלאת עשייה ושיתופי
 -השתתפו כמאה אנשי עשייה מהאזור  ,נערך ב"עידן טכנולוגי"שמפגש ב

לאחריהן הרצה דני  .יוזמות קהילתיות אזוריות 01 בו הוצגוו מהעיר ומהעמק
 שטיינר על סוגי יזמים ועל חשיבה יזמית אסטרטגית.

י החלק העיקרי של המפגש התמקד בפגישות אישיות וקבוצתיות של אנש
 עשייה להפריה הדדית וחשיבה על שיתופי פעולה וקידום היוזמות.

את הרשת מרכזים במשותף דקלה פרת, נועם ג'ומעה ואלעד ערמון. שותפים מרכזיים ברשת הם מרכזי הצעירים של בית 
 בוץ הדתי.ושל עמק המעיינות, בהובלת צרויה שווייגר, וכן החברה למתנ"סים ותנועת הקי ,שאן, בהובלת ליאור בלאווי

כולו באווירה טובה ותחושה חזקה של עוצמת החיבור בין העיר והמועצה. כן ירבו חיבורים חיוביים של עשייה  תנהלהערב ה
 עמק המעיינות". -להצטרפות לקהילת הרשת בפייסבוק חפשו "רשת אנשי עשיה בקהילה בית שאן  משותפת.

 
 
 
 



 

 

 
 
 
 

  מחאת העובדים הסוציאליים
ציאליים קיימו אתמול הפגנות בצמתים ברחבי הארץ מאות עובדים סו

 במחאה כנגד האלימות נגדם.
העובדות של המועצה ביחד עם העובדות מהעיר יצאו להפגין בצומת הגשר 

 הרומאי.
הצטרפנו למחאה הצודקת. אנו מחזקים את ידיהן של העובדות המסורות 

 והמקצועיות שלנו.
 
 

 הבחירות מאחורינו\מליאת מועצה חדשה
התקיימה מליאת מועצה חגיגית, בהשתתפות חברי המליאה היוצאת אתמול 

 והנכנסת.
נו להם על שנות עשייה ציבורית ינפרדנו מחברי המליאה הפורשים והוד

 חשובה.
חברי המליאה החדשים וכמובן את הוותיקים הממשיכים,  01ברכנו את 

 רב תפקידל נרתמיםהדגשנו בפניהם שהם  לקראת קדנציה חדשה נוספת.
  .ואנשיו העמק על נרחבת השפעה ובעל משמעויות

 איחלנו הצלחה רבה בעשייה המשותפת למען תושבי המועצה.
מליאת המועצה אישרה את מינויו של ירון שפיר לתפקיד סגן וממלא מקום 

 ראש המועצה, ואישרה את הרכבי הוועדות שגובשו.
 סע הבחירות שעברנו בחודשים האחרונים.ישיבת המליאה הראשונה משלימה בעצם באופן פורמלי את מ

. תושבים רבים מאודזה היה מסע מאתגר ומרתק גם יחד, מסע שעבר בשבילי העמק, בישובים ובקהילות וכלל מפגש עם 
הקדשנו אותו לשיחות ודיונים ובעיקר ללימוד והקשבה. קיבלנו הרבה חום ואהבה וגם ביקורת בונה, עצות ורעיונות להמשך 

 ו את הרצון העז של התושבים להמשיך ולפעול ביחד לחיזוק ושגשוג העמק כולו. הדרך. הרגשנ
הוצגו הדברים שעלו במסע, ואלו ייבחנו בצוותים המקצועיים ויוטמעו  ןביום שאחרי, קיימנו במטה ובאגפים ישיבות סיכום בה

 בתוכניות העבודה השנתיות.
 באהבה גדולה. שוביה ותושביה,י, על כל ישך הצמחת המועצהנמשיך כולנו, כל עובדי המועצה, במשימה החשובה של המ

 
 
 
 
 

 
  

 !מבורכתשבת  
 

 יורם קרין
 ראש המועצה

 
 


